
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 19/1/2024 
 
Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Αιτήματα των ροδακινοπαραγωγών της Φαλάνης Λάρισας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση ροδακινοπαραγωγών από τη Φαλάνη της Λάρισας, ακόμα 
περιμένουν οι συνάδελφοι της ευρύτερης περιοχής τους τα κλιμάκια του ΕΛΓΑ για να 
κάνουν αποτίμηση των δέντρων που έχουν καεί από την κακοκαιρία. Τονίζουν οι ως άνω 
ότι πρέπει να περάσουν τέσσερα χρόνια για να παράγει βιομηχανικά ροδάκινα ένα νέο 
δέντρο. Ζητούν οι ως άνω δενδροκαλλιεργητές από τους αρμόδιους φορείς: 1) να 
προχωρήσει άμεσα η καταγραφή, καθώς και η αποζημίωση των πληγέντων 
ροδακινοπαραγωγών, 2) να δοθούν αποζημιώσεις που είναι απαραίτητες για την 
αντικατάσταση των δέντρων που πρέπει χρονικά να πραγματοποιηθεί μέχρι τις 15 
Φεβρουαρίου, αλλιώς θα χαθεί η επόμενη καλλιεργητική χρονιά. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνουν αποδεκτά τα αιτήματα των 
ροδακινοπαραγωγών της Φαλάνης προς όφελος της τοπικής αγροτικής κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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